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1. Aktuellt på skolan 
Jonas berättar om litteraturveckan som genomfördes vecka 46. Olika aktiviteter som ”Hela 
skolan läser” och boklotteri.  
Skolan arbetar läsfrämjande på många sätt. Vi har ett bra bibliotek och går ditt med alla 
klasser och fritids. Bokfynd på mellanstadiet.  
Nu i veckan Nobeldagen på fredag med besök från ”kungaparet”. Priser i alla årskurser 
förutom F-klass.  
Lucia 13/12, årskurs 3 uppträder. Från vårdnadshavare finns önskemål att lägga genrep på 
morgon- eller kvällstid.  
Julavslutning med kortare ceremoni i gympasalen. Klassföräldrar fixar fika och matsalen 
komplettera med likvärdig specialkost.  
Vi har haft lärarstudenter under hösten, just nu en. Vänge skola är partnerskola med Uppsala 
Universitet, vilket innebär att vi regelbundet tar emot studenter. Fältstudiedagar finns där 
studenter kommer ut ibland.  
Vinterregler, alltid en process att få dem att sätta sig. Vi hoppas på is på fotbollsplanen; det 
är ideella krafter som ordnar det i så fall..  
Att åka till Studenternas är planerat men inte 100% klar.  

 
2. Mobiltelefoner förvaras i fickor på väggen där elever lämnar och hämtar, i någon klass samlas 

mobilerna in.  Klassrum låses när ingen är där. Elever lämnar själva mobiltelefoner i 
kapprummet ibland.   

3. I någon klass har vi haft problem kring mobiltelefoner som försvann. Kanske ett problem i 
enskilda klasser och då jobbar vi med respekt för andras saker. Självklart från skolans sida att 
mobiler inte används under skoldagen.   

4. Fråga om skolmat:  
Hur ser skolmaten ut? Vad är budgeten? Finns salladsbordet kvar?  
Det finns mål för andel ekologiskt av maten. Klarar Vänge med marginal. Salladsbordet är 
kvar, finns lite olika saker, mycket rotfrukt.  
Februari görs undersökning med 2or och 5or om hur nya maträtter togs emot.  
 

5. Information om skolans Instagram efterfrågas. Kan vi påminna om i olika utskick.  
I skolkatalogen finns inga gruppfoton för att kvaliteten tyvärr inte var tillräckligt bra. Vi ska 
kvalitetssäkra bättre nästa år.  
Nattvandring: Vi vet inte om det kom riktigt i gång men tycker det är en bra satsning.  
Föräldrar tipsar om att socialtjänsten kan komma ut till skolor för att prata med eleverna.  
 
Vid tangenterna 
Johannes Wiest och Jonas Olsson 

  
  
  
  
  
 


